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Protokoll 

Svenska Biljardförbundet, möte via Teams 

Den 12 december 2022 
 

 
Närvarande: Andy Nettleton, Anna-Karin Bedeus, Ann-Sofie Löfgren, Sven Junghagen, 
Malin Lindström, Sam Mubarak, Tobias Andersson, Sofia Asp (adjungerad) 
 
 
§1. Mötets öppnande 
Andy hälsade alla välkomna.  
 
§2. Val av justerare 
Till justerare valdes Sam Mubarak. 
 
§3. Godkännande av dagordningen 
Dagordningen godkändes. 
 
§4. Föregående mötes protokoll samt uppföljning av beslut 
Föregående mötes protokoll 12 november godkändes. 
 
Per capsulam beslut 2022-12-07: Ställningstagande deltagare från Ryssland och Belarus. 
 
§5. Aktuellt från RF  
Remisser 
Tre stycken remisser har kommit från RF idag. Sista svarsdag 5 februari. 
 
Kort rapport från SF-dialogen 
Sven och Sofia har deltagit på SF-dialog under november. Dialogen består av 
informationspass samt korta diskussionspass. 

Innehåll: 

• Återstartsstöd omgång 4 

• Digital utveckling 

• Ökad datakvalitet (begreppet aktiv i idrott) 

• Good Governance (kod för demokratisk styrning) 
 
Kod för demokratisk styrning 
RF har nu kommit med en information om implementeringstiden och hur koden är tänkt att 
fungera. Under 2023 ska vi uppfylla punkt 10.3. År 2024 ska vi arbeta med hela koden och 
göra vår styrningsrapport. 

Punkt 10.3 

Förbundet ska på sin webbplats ha en särskild avdelning för styrningsfrågor där de senaste 
fem årens styrningsrapporter presenteras. På samma avdelning på webbplatsen ska det även 
finnas information om: 

• Styrelseledamöter samt deras eventuella ersättning för uppdraget 

• Verksamhetschef/GS 

• Årsredovisning alternativt årsbokslut 

• Uppgift om revisor samt revisionsrapport 
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• Organisationsskiss 

• Stadgar 

• Årsmötesprotokoll 

• Verksamhetsberättelse 

• Verksamhetsinriktning 
 

Det allra mesta av detta har vi redan nu haft på vår hemsida. Sofia ser till att allt samlas på en 
gemensam sida på den nya hemsidan. Det som saknas i dagsläget är en organisationsskiss. 

Enkät återstartsstöd 
RF har skickat ut en enkät och återstartsstödet. Syftet med enkäten är att skapa en 
övergripande bild av vad återstartsarbetet har bidragit till inom några olika prioriterade 
områden samt undersöka eventuella behov av ett liknande stöd även efter 2023. Sofia svarar 
på enkäten. 
 
Projektstöd vuxenidrott 
Ansökan inskickad. 
 
§ 6. Ekonomi 
Beslut återstartsstöd omgång 4 
Totalt 540 000 kr, varav 162 000 kr ska fördelas till föreningarna. 
Ny mall för återstartsplan kommer i slutet av vecka 50. 
Fortsatt samma syfte så vi fokuserar vidare på det vi skrev i återstartsplanen för omgång 3. 
Planen ska vara inne senast den 28 februari.  
Kommer finnas möjlighet att söka stöd för Elit samt för Para. 
 
§7. Styrelsefrågor  
Styrelsearvode 
Förslag att vi i början av nästa år ser över fördelningsnycklarna. Andy och Sven ansvarar och 
tar fram ett förslag till styrelsehelgen. 
 
Beslut: Att fastställa arvodet i enlighet med bilaga 1. 
Underlaget skickas till RF ekonomi för utbetalning innan årsskiftet. 
 
Upphävande om beslut om avanmälan pga sjukdom 
I enlighet med beslut på styrelsemötet i februari har spelare som avanmält sig till tävling på 
grund av sjukdom inte bestraffats.  
Beslut: att från och med 1 januari 2023 återgå till ordinarie bestämmelser. 
 
Policy hantering av bestraffningsärenden 
Sven har tagit fram en policy för hantering av bestraffningsärenden. Det är ett levande 
dokument som uppdateras vid behov. 
Beslut: att anta den framtagna policyn. 
 
Projektledare 
Anläggningsprojektet: Eva Viding Bussell anställs på 50% under perioden februari-april 
Biljard 65+: Mats Frösemo fortsätter som arvoderad projektledare för projektet Biljard 65+ 
under 2023. 
 
Beslut i överklagande av ärende 2022-04 
Denna punkt placerades i slutet av mötet. Anna-Karin, Ann-Sofie och Tobias lämnade mötet. 



 
 

Svenska Biljardförbundet, protokoll 12 december 2022   3 (5) 
 

 
Beslut: Att lämna överklagan utan bifall. 
I beslutet deltog: Andy Nettleton, Sven Junghagen, Malin Lindström, Sam Mubarak 
 
§8. Aktuellt från kommittéerna  
Rapport från NBC-möte 
Andy och Sven rapporterade kort från förra veckans NBC-möte. Diskuterade NM 2023. 
Snooker i Finland, carambole i Norge. Fråga om Sverige var intresserade av pool. PK svarar 
ja. Diskussion om deltagare från Ryssland och Belarus. Alla fem förbunden är avsändare av 
skrivelsen som skickas in.  
 
Carambole 
Har en öppen träff i veckan där de presenterar förslag på förändringar av 
tävlingsbestämmelserna. 
I och med ändringen till kalenderår spelas SM framöver nästföljande år. Det innebär att SM 
2022 spelas våren 2023. 
 
Förslag till ändringar av tävlingsbestämmelserna. Skickar ut ett beslutsunderlag för per 
capsulam-beslut under december. 
 
Pool 
Tony Björkenius meddelade den 21 november att han lämnar uppdraget i PK med omedelbar 
verkan. Anna-Karin har tagit över som tf ordförande. Dan Andersson har meddelat att han 
lämnar PK. 
 
SM 14-1 spelades i helgen med 24 deltagare. 
SM 14-1 för damer ställdes in pga för få anmälda deltagare. 
PK tittar på att till nästa år göra det till en öppen klass istället för en herr- och en damklass. 
SM 2022 i 8-, 9-, och 10-ball spelas 6-8 januari. 
 
Förslag till ändringar av tävlingsbestämmelserna. Skickar ut ett beslutsunderlag för per 
capsulam-beslut under december. 
 
Snooker 
Q-tour blev lyckat. Finns förhoppningarna att få arrangera det även nästa år. 
IBSF VM: Kevin Zarekani tog sig till kvartsfinal i seniorklassen. 
Arbetar med att se över tävlingsbestämmelserna. Vill införa ett Lag-SM. 
  
Sofia undersöker hos RF vad som gäller för SM-klasser. 
 
§9. Aktuellt från utskotten 
Anläggning 
Inget att rapportera 
 
Barn & ungdom 
Juniortävlingar 
Format för tre stycken nya ungdomstävlingar nästa år framtaget. I princip klart med 
arrangörer. 
 
Riktlinjer barn- och ungdomsbiljard 
Workshop med arbetsgruppen den 19 november kring riktlinjer för barn- och 
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ungdomstävlingar. Vi diskuterade det framtagna dokumentet samt diskuterade vilka former, 
klasser, osv. som tävlingar för barn respektive ungdomar ska ha. Med utgångspunkt i RFs 
Riktlinjer för barn och ungdom satte vi format för biljarden. I slutet av 2023 utvärderas 
formerna och tävlingarna. 

En uppdatering av dokumentet sker just nu. Fastställs på styrelsemötet i januari. 

Dokument med förslag på olika spelformer att använda på hemmaplan för föreningarna ska 
tas fram. 

Rapportering LOK-arbetet 
Rapportering av nuläget.  
Nuläge: 
6 föreningar sökte i våras 
5 föreningar i princip klara att de kommer att söka 
3 föreningar eventuellt 
Ger 14 föreningar. Vi fortsätter att kontakta föreningar. 
 
Elitutveckling 
Inget att rapportera. 
 
Kommunikation 
Eva arbetar med att ta fram en strategi under januari. 
 
Utbildning 
Tränarutbildningen 
Projektledare Eva Viding Bussell presenterade Grundtränarutbildningen som inom kort är 
klar att lanseras. Består av 19 lektioner, varav 18 lektionsfilmer. 9 biljardlektioner, 7 
ledarskapslektioner, inledning och avslutning samt en träningsplanering. 
Avslutas med ett slutprov där det krävs 90-100 % rätt för att bli godkänd. 
Tillgång till övningsbank med ca 20 övningar efter godkänt slutprov. 
 
Beslut: kursavgift 850 kr för vuxna och 600 kr för deltagare upp till 25 år. 
 
Utveckling 
Inget att rapportera. 
 
§10. Aktuellt från projekten 
Biljard 65+ 
Vi byter namn från Biljard för äldre till Biljard 65+. Hänger samman med RFs namnbyte och 
att det bättre passar ihop med vår övriga verksamhet som ofta benämns i det formatet. 
 
Mats och Sofia åker till Sundsvall i mellandagarna och träffar 5-6 pensionärsföreningar som 
är intresserade av att vara med i touren och av att bli medlemmar i SBF. 
 
Träningsmetoder testas i Kville. 
Planeringen av en tour under 2023 pågår. Intresse från Göteborg, Stockholm och Sundsvall. 
 
 
Barn- och ungdomsnätverket 
Sista nätverksträffen för året genomförs den 13 december. På träffen utvärderar vi 
året/nätverket samt pratar om vad vi vill göra under 2023. 
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Jag vill vara ledare – samverkansprojekt med bangolf och boule 
Möte med RF och RF SISU Småland om upplägg och innehåll på föreningsträffarna. Ny 
avstämning i mitten av december. Möte med samtliga pilotdistrikt den 31 januari. 

 
Framtidens Biljardförening 
En reviderad projektplan och budget ska skickas in till RF för det förlängda projektet.  

 
Paraprojekt 
RF-träff för kompetensstöd den 7 december. Sofia och Jörgen deltog. Information om vilket 
stöd vi kommer att få från RF/Parasportförbundet under 2023. 

Kommer finnas möjlighet att söka ytterligare medel via Återstartsstöd omgång 4. 

 
Hemsidan 
Lansering planerad till torsdag den 15 december. 
Vissa sidor kommer inte att vara helt klara. 
 
§11. Antidoping 
Inget att rapportera. 
 
§12. Övriga frågor 
Inga övriga frågor 
 
§13. Nästa möte  
Styrelsehelg i Stockholm den 21-22 januari. 
Boka gärna resor och boende så snart som möjligt för bättre pris. 
 
§14. Mötets avslutade 
Andy tackade för deltagandet under året och avslutade mötet. 
 
 
Stockholm 2022-12-12 
 
 
 
 
Andy Nettleton, ordförande  Sofia Asp, sekreterare  
 
 
 
 
 
Sam Mubarak, justerare 
 

 
 
 
 


